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6  Begroting 2024 (programmaonderdelen: Economie, cultuur, sport en recreatie) 
 
Economie 
  
De voorzitter geeft het woord aan de heer Gardien. Deze had een vraag voorbereid over de voortgang van de 
campus, maar hij heeft inmiddels begrepen dat de raad eind deze maand hierover geïnformeerd zal worden.  
 
CDA (Beckers) vraagt opnieuw aandacht voor een accountmanager voor de binnenstad die voor het mkb een 
aantal zaken kan oppakken als bankjes, bestrating en tegels, zonder te verzanden in lange procedures.  
De wethouder reageert dat hierover nog een stuk naar de raad toekomt, hopelijk voor de kerst en uiterlijk in het 
eerste kwartaal van 2024. 
 
Cultuur 
 
GroenLinks (Mülders) heeft een vraag aan wethouder Mackus en wethouder Pas. Dit raakt aan het 
ouderenbeleid en betreft een passage uit de begroting over het achterblijven van bezoekersaantallen van 
ouderen aan musea en theaters tijdens de coronapandemie. Dit jaar op 1 oktober, de dag van de ouderen, 
konden zij gratis naar musea. Daar hebben 357 mensen gebruik van gemaakt. GroenLinks ziet iets dergelijks 
graag volgend jaar weer gebeuren, niet alleen om ouderen naar het museum te krijgen, ook om hen weer terug 
in de theaters te krijgen. 
Ook vraagt GroenLinks naar de ambities van het college aangaande het atelierbeleid, met name wat betreft het 
oplossen van de wachtlijsten voor de ateliers. 
GroenLinks verzoekt om aandacht voor het buurttheater. Mensen van (veel) verschillende nationaliteiten maken 
daar elke maandag theater, onder de bezielende leiding van de regisseur, maar er zijn niet genoeg 
subsidiemogelijkheden om dit wekelijks te laten doorgaan. Hij ziet graag meer aandacht voor dit soort projecten. 
Eén van de ambities van het college is meer cultuurparticipatie te realiseren. Dit geldt ook voor Opera Zuid; 
men is bezig met een buurtopera, maar er is een structureel probleem om de financiering rond te krijgen. Ook 
heeft het pand problemen; veel mensen met een afstand tot cultuur moeten in de pauze naar huis omdat zij 
daar geen gebruik kunnen maken van het toilet. 
 
Mevrouw Koolen, manager Economie en Cultuur reageert op de vraag over de ateliers. Met de stichting SAM is 
afgesproken hierin meer dynamiek te bewerkstelligen. Er zijn ateliers met levenslange huur, waar soms 40 jaar 
lang weinig gebruik van gemaakt wordt. Met nieuwe instromers worden andere afspraken gemaakt. Daarnaast 
is met Heerlen en Sittard-Geleen besproken om daar ook ateliers te realiseren. Niet alle kunstenaars willen 
daarnaartoe. 
 
GroenLinks (Mülders) ziet nog geen grote verschillen in de wachtlijsten, het is een blijvend probleem. Er zal 
meer gedaan moeten worden om de kunstenaars tegemoet te komen.  
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Mevrouw Koolen reageert dat er met SAM een bestaande huursituatie is. Elke vijf jaar worden de contracten 
doorgesproken. Het duurt daarom even totdat de dynamiek optimaler kan en de wachtlijsten minder worden. 
Wel is het prettig dat de kunstenaars het niet buiten de regio hoeven te zoeken. 
 
De voorzitter zegt namens de wethouder toe dat de schriftelijke beantwoording voor de begroting komt en 
misschien al deze week. (toezegging) 
Het gaat om de vragen over het ouderenbeleid en het bezoek aan musea en theaters, de vraag over Opera 
Zuid en de vraag over het buurttheater. 
 
Sport en Recreatie 
 
D66 (Gardien) heeft een vraag over het meer inzetten van een brugfunctionaris die werkt vanuit het Sociaal 
Domein. Er zijn in Nederland genoeg voorbeelden van jongeren die tegen verkeerde netwerken aanlopen en 
door middel van (urban)sport een meer geregisseerde tijdsbesteding krijgen in plaats van andere activiteiten. 
De brugfunctionaris wordt volledig door VWS gedekt, is in 40 steden al in uitvoering, alleen nog niet in 
Maastricht. De vraag aan het college is of dit ook goed kan werken voor de scholieren hier die het soms wat 
lastiger hebben.  
 
GroenLinks (Mülders) wil een vraag voorleggen aan wethouder Mackus over het alternatief voor 
rubbergranulaat in de kunstgrasvelden, naar aanleiding van het advies van het RIVM. Welke verkenning naar 
alternatieven als kurk, mais en olijfpitten wil de wethouder volgend jaar oppakken om zo snel mogelijk te kunnen 
acteren op een verbod op rubbergranulaat.  
 
SPM (Boelen) memoreert dat de huldiging van sportkampioenen wegens bezuinigingen is afgeschaft met de 
belofte dit wel intern te gaan organiseren met Vitale Stad. Dat is niet gebeurd, hetgeen teleurstellend is. Het zou 
een goed voorbeeld geven om zowel jeugd als ouderen aan het sporten te krijgen en te houden. SPM wil hier 
graag aandacht voor vragen.  
 
De wethouder kent niet de afspraak om dit via Vitale Stad te doen. Hij geeft aan dat de koppeling maatschappij 
en sport en de te volgen lijn wel is opgenomen in de begroting. Hij zal het nagaan en in een schriftelijke reactie 
hierop terugkomen. (toezegging) 
 
SPM (Boelen) voegt toe dat de fractie daarover graag meer hoort, want nu is het onduidelijk wat er gebeurt op 
het snijvlak van scholing en sport om leerlingen ook meer weerbaar te maken, met name in het voortgezet 
onderwijs. 
 
De wethouder reageert dat dit in het basisonderwijs redelijk goed is opgenomen. En dat moet ook behouden 
blijven. Het uitrollen in het vervolgonderwijs kan beter, daar zit wel een grotere uitdaging aan vast.  
Op de vraag van heer GroenLinks antwoordt de wethouder dat hij de studie over alternatieven voor 
rubbergranulaat wil afwachten. De investering is pas nodig bij vervanging, dus daarop hoeft niet vooruitgelopen 
te worden.  
 
GroenLinks (Mülders) stelt dat het wel goed is de alternatieven te verkennen, zodat men bij vervanging 
daarvan al op de hoogte is.  
 
De wethouder wil de resultaten van de studie afwachten, waarbij zowel de kosten als de duurzaamheid 
meetellen. Hij zegt toe dat zodra de velden aan vervanging toe zijn en de keuze gemaakt moet worden, er 
meteen verder onderzoek plaatsvindt. (toezegging) 
 
De voorzitter concludeert dat er een aantal toezeggingen is gedaan: 

 Schriftelijke beantwoording van vragen voor de begroting. 

 Onderzoeken of de sporthuldiging via Vitale Stad kan gaan en daarover het gesprek voeren. 

 Zorgen voor tijdige anticipatie op een eventueel verbod op rubbergranulaat in kunstveldgras. 
 
Aanstaande dinsdag zal de besluitvorming plaatsvinden. 
 
De voorzitter sluit dit agendapunt af. 


